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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. február 8. 

napján 8.45 órai kezdettel a bábonymegyeri Polgármesteri Hivatalban megtartott 

nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

 

Távolmaradását bejelentette: Ligeti László képviselő 

 

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

                                                                                                                      

         A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné szervezési munkatárs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 4 fő 

képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. Elmondja, hogy a meghívóban szereplő napirendi 

pontokhoz szeretne egy új napirendi pontot felvetetni, melynek címe: Javaslat fakitermelés 

üzemtervének elfogadására, megbízási szerződés aláírására lenne. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület sürgősséggel tárgyalja meg nyilvános ülésen az alábbi napirendi 

pontot: 

 

1.)  Javaslat fakitermelés üzemtervének elfogadására, megbízási szerződés aláírására 
      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása, más javaslata. 

 

Kérdés, hozzászólás, más javaslat nem volt. Szavazásra bocsátja a sürgősségi napirendi pont 

elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 1/2023. (II.8.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendi pontot 

sürgősséggel tárgyalja nyilvános ülésen: 

 

1.)  Javaslat fakitermelés üzemtervének elfogadására, megbízási szerződés aláírására 
      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

 

Knopf Antal polgármester: 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívókban szereplő, valamint a sürgősséggel elfogadott 

napirendi pontot tárgyalja meg. 
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Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása, más javaslata. 

 

Kérdés, hozzászólás, más javaslat nem volt. Szavazásra bocsátja a nyilvános és a zárt ülés 

napirendjének elfogadását az általa javasoltak szerint.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2023. (II.8.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendet tárgyalja 

nyilvános ülésen: 

 

NAPIREND: 

 

1.) Tájékoztató a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről  

            Előadó: Összeférhetetlenséget és Vagyonnyilatkozatot Vizsgáló Bizottság elnöke 

 

2.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

               Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

3.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

5.) Javaslat Dr. Nyírő Tamás Betéti Társasággal létrejött háziorvosi feladat-ellátásra 

vonatkozó Szerződés megszüntetésére  

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

6.) Javaslat temetőgondnok foglalkoztatására, valamint a 151/2022. (XI.21.) számú 

határozat módosítására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

7.) Javaslat az általános iskolák 2023/2024-es tanévre vonatkozó felvételi körzeteinek 

véleményezéséről 

Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

8.) Javaslat a 2023. évi szolgáltatási terv elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

9.) Javaslat a „Bábonymegyer Község csapadékvíz okozta károk helyreállítása című 

projekthez kapcsolódó” kivitelező kiválasztása és megbízási szerződés megkötésére 

           Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

10.) Javaslat a bábonymegyeri lőtér biztosítására a Somogy Megyei Rendőr-főkapitányság 

részére 

Előadó: Knopf Antal polgármester 
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     11.) Javaslat fakitermelés üzemtervének elfogadására, megbízási szerződés aláírására 
            Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

12.) Kérdések, interpellációk  

 

az alábbi napirendet tárgyalja zárt ülésen: 

 

1.) Javaslat „Bábonymegyer Községért” Emlékplakett és „Bábonymegyer Község 

Díszpolgára” kitüntetések adományozására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

2.) Javaslat a 248 hrsz.-ú, természetben a 8658, Bábonymegyer, Dózsa György utca 35. 

szám alatti ingatlan megvásárlására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

 

A képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 

 

 

1.) Tájékoztató a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről  

      Előadó: Összeférhetetlenséget és Vagyonnyilatkozatot Vizsgáló Bizottság elnöke 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a bizottság megvizsgálta a vagyonnyilatkozat-tételi 

kötelezettség teljesítését, és megállapította, hogy a polgármester és a képviselők a saját és a 

hozzátartozói vagyonnyilatkozatokat a törvényben megállapított határidőre, 2023. január 31-ig 

leadták.  

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 1. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 3/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Összeférhetetlenséget és 

Vagyonnyilatkozatot Vizsgáló Bizottság tájékoztatóját a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 

teljesítéséről tudomásul veszi. 

 

Felelős:  Knopf Antal polgármester (határozat közlése), Sternóczky Andrásné szervezési 

ügyintéző 

Határidő:  2023. február 8. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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2.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

A két ülés között végzett munkájáról az alábbiakat mondja el: 

- Közös adventi ünnepeket, gyertyagyújtásokat szerveztek 2022. november 27-én, december 4-én, 

december 11-én és december 18-án. Ezen a négy vasárnapon sokan összejöttek ünnepelni. 

Megköszöni Sándor Zoltán református-, Sifter Gergely katolikus- és Endreffy Máté evangélikus 

lelkészek ünnepi beszédeit. Megtisztelőnek tartja, hogy mind állami, mind az egyházi ünnepeken 

mindig számíthatnak rájuk. Megköszöni az önkormányzat dolgozóinak, önkéntes segítőknek a szép 

betlehemet, a falu karácsonyfáját, a dekorációkat, a finom ételeket és italokat, valamint 

mindenkinek a jelenlétét. 2022. december 3-án telt házzal tartották meg az idősek napját, rekord 

létszámmal vettek részt a rendezvényen. Ehhez segítséget nyújtott a falugondnoki szolgálat és az 

önkéntesek. Kiemeli az óvoda és az iskola magas színvonalú műsorát, Bocs Sándorné szavalatát. 

Megköszöntötték a falu legidősebb női- és férfi lakóját. Megköszöni a főzést, a felszolgálást, az 

előkészítést, a takarítást és a dekorálást. 2022. december 6-án az óvodában és iskolában mikulás 

ünnepséget tartottak. 2022. december 8-án vállalkozókkal találkozott. Köszönetet mond Selmeczi 

Tamás vállalkozónak, hogy a falubuszon már két éve ingyen szerekik, defekt esetén javítják és 

tárolják az autóbusz kerekeit. Megköszöni még Hergovics Ernő és Ágh Tamás vállalkozóknak a 

segítségét, akik szintén ingyenesen nyújtottak segítséget az önkormányzatnak. Továbbá megköszöni 

Puskár József, Henn Pál, Selmeczi Norbert és Selmeczi Dávid önkéntes segítségét. Mindenkinek 

megköszöni a segítséget, aki önként segített. Örül, hogy egyre többen tesznek a közösség 

érdekeiért. Megköszöni Csirke Erikának a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnökének a sok 

önkéntes munkáját. 2022. december 10-én adventi készülődés volt a faluházban. Megköszöni 

Gasparics Tünde ötletét, Péntek Attila segítségét. Megköszöni Tengler Zoltánné falugondnok, 

Gasparics Béla karbantartó munkáját. 2022. december 21-én karácsonyi ünnepélyén vett részt a 

Bábonymegyeri Napsugár Óvodában és a Bábonymegyeri Tagiskolában. Megköszöni az óvoda- és 

az iskola vezetőinek, valamint dolgozóinak a magas színvonalú munkát. Sok sikert kíván a 2023-as 

esztendőre is. Ellenőrizték a temetők állapotát. Az utakat, kerítéseket javítani kellene. Keszeg Béla 

földmérővel megnézték és kimérették a bábonymegyeri új temetőhöz vezető szilárd burkolatú utat. 

Jelenleg az út Pintér János birtokán megy keresztül, mielőbb helyre kellene tenni. A megyeri és a 

bábonyi földutak többsége sem a térképen bejelölt helyen van. Megbeszélésen vett részt a 

Bábonymegyeri Fitnesz Egyesület tagjaival. A Rudnay Gy. u. 25. számú épület fűtését illetően 

megegyezésre jutottak. A jelenlegi áramdíjak mellett nem tehetik meg, hogy a fitnesztermet 

hősugárzókkal fűtsék. Győrfi Richárd a Bábonymegyeri Fitnesz Egyesület elnöke le is szereltette és 

el is szállította őket. A közösségi ház működését nem szeretnék korlátozni. Az önkormányzat 

tűzifával hozzájárul a kazán fűtéséhez. Megköszöni a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesülete 

elnökhelyettesének, Takács Károlynak a gyakorlati segítségét. A Bábonymegyeri Nyugdíjasok 

Egyesülete megkereste, hogy jobb lenne, ha a közösségi házat ismét cserépkályhával tudnák fűteni 

vagy hagyományos fűtési rendszerrel. Az óvodában, iskolában, faluházban, hivatalban, jegyző 

házban megtartották a hagyományos cserépkályhákat. Nem tudja miért kerültek lebontásra, az idei 

költségvetésből újakat építeni nem tudnak. Ha a testület úgy dönt, akkor jövőre betervezhetik. Nem 

volt napirenden ez a probléma, mert gázkazán beszerzését tervezték. A külterületi utak többségével 

a jövőben foglalkozniuk kell. Találkozott Pintér János földbirtokossal. Hajlandó a vitás területek 

rendezésére, ügyvédnél is voltak. Keszeg Béla földmérő elmondta szakmai véleményét. Ha erről 

testületi döntést hoznak, majd mindenki véleményét ki szeretné kérni ebben az ügyben. Átadásra 

került a 104.-es helyrajzi számon lévő játszótér. A Balaton Fejlesztési Tanács településfejlesztési 

beruházások támogatása című pályázatára nyújtották be a pályázatukat a megyeri részen a 602-es 

helyrajzi számú területre, melyet egy éve sikerült átnevezni közparkká. Várják az elbírálást. Kültéri 

sport- és játék eszközökre, közösségi tér fejlesztésére adtak még be pályázatot. Továbbá fásítási 

programra is adtak be pályázatot, várják az elbírálást. A Magyar Falu pályázatokat figyelik, ott is 

szeretnének pályázni. A Dózsa György utca 3. szakaszának felújítása forráshiány miatt nem 
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valósulhatott meg. Ha lesz rá lehetőség, akkor a 100%-ban támogatott Magyar Falu pályázatra 

javasolja, hogy adják be a pályázatot. A Dózsa György utca 35. számú ház elhagyott, árverés alatt 

lévő ingatlant a lakosság kéri, hogy az önkormányzat vegye meg. Esztétikailag csúnya, gyakran 

illegális lakók is vannak benne. Megköszöni Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszony és Tabi 

Közös Önkormányzati Hivatalnak a munkáját, hogy a mai napon a vásárlási szándékról döntést 

hozhatnak. A Top Plusz-os pályázatban szereplő polgármesteri hivatal felújítása, a pályázat 

folyamatban van, a tervezőkkel folyamatosan egyeztetnek. A Bábonymegyeri Napsugár Óvoda 

óvodavezetőjével Puskásné Dienes Andreával egyeztetett a 2023. évi szakmai és gazdasági 

tervekről. A gázfűtést ki tudják váltani, cserépkályhákkal fűtenek. Sikerült felújítani az óvoda régi, 

eddig nem használt termeit. Az önkormányzat a szükséges, igény szerinti fa mennyiséget 

folyamatosan biztosítja az intézmény részére. Az óvoda épületének lábazatát és kerítését javítani 

kellene. A legnagyobb közösségi terembe az álmennyezetet kellene felrakni. Ezek be lettek tervezve 

a költségvetésbe. Az iskolavezetővel is tárgyaltak a 2023-as tanévről. A falugondnoki szolgálat 

továbbra is szállítja a gyermekeket háztól házig. Megnézték a kritikus területeket a faluban, ahol 

illegális szemétlerakók keletkeznek. Ezeket csak közös összefogással tudják felszámolni. A Som-

Daránypusztai Hulladéklerakóval szerződést fognak kötni. Találkozott a tabi Katolikus Karitász 

munkatársaival. Továbbra is kölcsönösen segítik egymás munkáját. Egyházi vezetőkkel 

rendszeresen tartják a kapcsolatot. A Kereskedelmi és Hitelbank Zrt. fiókvezetője azzal kereste 

meg, hogy kihelyezett ügyfélfogadást szeretnének kérni az önkormányzattól az önkormányzat 

épületében, melyet biztosítanak. A PELSO-KOM Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. is 

megkereste az önkormányzatot a lombhulladék kihelyezésének időpontjáról, mely 2023. március 

19-én lesz a településen. A Rudnay Gy. utcában, 130 méteres szakaszon a DRV Zrt. felújítást 

végez. A Koppány-Völgye KEK Nonprofit Kft. ülésén vett részt, új ügyvezető igazgatója lett az 

intézménynek, Faragóné Magyarosi Krisztina személyében. Téma volt a betegek jogai és 

kötelességei, szolgáltatások igénybevételének módjai. A központi ügyelet működésének pénzügyi 

feltételeit a társulást alkotó önkormányzatok lakosságszám arányban biztosítják. A központi 

ügyeletvezető Dr. Szabóné Dr. Fekete Beáta. 2022. decemberben meghívást kapott Vörs 

településre. Megnézte a templomot, melyet egy gyönyörű betlehem díszített. Ebben az évben az 

óvodásoknak és az iskolásoknak is szeretnék megmutatni. Az iregszemcsei polgármesterrel is 

tárgyalt, egyeztettek az esetleges közös programokról, rendezvényekről. Megköszöni 

munkatársainak, a képviselő-testület tagjainak, Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonynak, 

a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal dolgozóinak a munkáját és sok sikert kíván a 2023-as évre.  

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem csak három képviselő van a képviselő-testületben. Nem csak ők csinálják ezeket a dolgokat. 

Többször felajánlották már a segítségüket Ligeti László képviselővel, de mindig elutasítják őket. 

Úgy jön le a közvéleménynek, mintha ők nem óhajtanának részt venni a munkákban, pedig ez nem 

igaz. El voltak utasítva a falunapkor, a fakiosztáskor is. Mindenben segítettek volna, de mindig ki 

vannak rekesztve. Nem értik, hogy miért. Megkérdezi, hogy azért vannak kirekesztve, mert van 

véleményük és azt szeretnék, hogy törvényesen menjenek a dolgok.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri, Horváth János képviselőt, hogy fogja rövidre. 

 

Horváth János képviselő: 

Lesz még sok. Ha egyenesen mennek a dolgok, akkor nincsen titok. Akkor mehet minden rendesen 

és akkor nem kell titkolózni egymás előtt. Úgy gondolja, hogy a falu érdekéért vannak. Azt, hogy a 

polgármester megteszi, hogy kettőjüket kizárja, ezt nem nézik jó szemmel. Jegyző asszony 

segítségét szeretnék kérni Ligeti László képviselővel, aki megkérte erre, hogy tolmácsolja a kérést, 



6 

 

hogy valamit tegyenek ez ügyben. Hivatalosan szeretnék kérni, hogy tegyék helyre ezt a dolgot. 

Eddig két évig úgy voltak, hogy ok-ok megpróbálják. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy a mondanivalója a beszámolóhoz kapcsolódjon. 

 

Horváth János képviselő: 

A nyugdíjasoknak fel szeretne ajánlani egy cserépkályha felépítést, ami nem kerülne nekik 

semmibe. Ennyit tud segíteni, megoldják a kollégákkal, hogy ha szeretnék. Csak mondják meg 

hova, ez függ azért a kéménytől, átnézik és megcsinálják. Nagyon szívesen segít. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megjegyzi Horváth János képviselőnek, hogy a felajánlása egy nagyon szép dolog, de csak 

társadalmi munkában segíthet.  

 

Horváth János képviselő: 

Csak társadalmi munkában gondolta a felajánlását.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 4/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Képviselő-testülete a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

3.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

        

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 5/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja. 
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4.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ismerteti a lejárt határidejű határozatokat, majd megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Az első pontban van, hogy a Bábonymegyer Község Önkormányzatának tulajdonában álló 

ingatlanok megvételére nem jelentkezett a vevő. Megkérdezi, hogy ez a Nagy Endre féle dolog 

lenne. Nem volt informális testületi ülés, nem tudták megbeszélni. Szeretné tudni, hogy itt miről 

van szó.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Az ingatlanokat meg akarta venni, de bérleti szándékkal nem jelentkezett. Utána fog nézni.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Horváth János képviselőnek válaszul elmondja, hogy az adásvételi szerződések aláírásra kerültek. 

Hogy ki lett-e fizetve, erről nincs információja. Jegyző asszony utána fog nézi.  

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 4. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 6/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi: 

 

97/2022. (VI.23.) számú képviselő-testületi határozat, 

151/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

152/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

153/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

154/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

155/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

158/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

159/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

160/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

162-248/2022. (XI.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

250/2022. (XII.01.) számú képviselő-testületi határozat, 

252-354/2022. (XII.01.) számú képviselő-testületi határozat. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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5.) Javaslat Dr. Nyírő Tamás Betéti Társasággal létrejött háziorvosi feladat-ellátásra 

vonatkozó Szerződés megszüntetésére  

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Tudják, hogy az egészségügy nehéz helyzetben van, a doktor úrnak jogában áll felmondania a 

korára való tekintettel. Megkérdezi, hogy egy fél év alatt meg lesz-e hirdetve, hogy minél hamarabb 

orvos legyen. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Nem. A szerződés szerint neki fél évig kötelező ellátnia a feladatát. Addig jogviszonyban van, 

melynek ideje alatt az állást nem szüntethetik meg. Utána hogy mi lesz az orvosi ellátásokban, az 

függ majd az egészségügyi törvény módosításától is. Ha letelik az első félév, utána lesz még a 

doktor úrnak egy pár hónapja, hogy eladja a praxisát. Ő már most is árulja, próbál valakivel 

egyezkedni, de egyelőre nem tudják, hogy lesz-e jelentkező vagy sem. Schmidt Jenő polgármester 

úrral egyeztetett és ez a Koppány-Völgye Nonprofit Kft.-hez, mint szolgáltatóhoz fog átkerülni és 

ők fogják megoldani, hogy ha nem lesz orvos erre a körzetre. Dr. Szabóné Dr. Fekete Beáta és a Dr. 

Szabó László Pál rendel az intézményben. A doktor úr lehet, hogy el fog menni külföldre. 

Mindenképpen azon lesznek, hogy az egészségügyi alapellátás megvalósuljon, mert az kötelező 

feladata az önkormányzatoknak. Hogy hogyan és miképpen az majd a Koppány-Völgye Nonprofit 

Kft. feladata lesz.  

 

Horváth János képviselő: 

Nem baj, hogy felmondás alatt van, addig lehet puhatolózni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 5. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 7/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testület megtárgyalta Dr. Nyírő Tamás 

Háziorvosi, Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társasággal a háziorvosi feladat-ellátásra vonatkozó 

szerződés megszüntetésére vonatkozó javaslatot, és az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata a Tab Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint az 

egészségügyi közszolgáltatásokról gondoskodó szerv, valamint a szerződés szerinti társult 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete és Dr. Nyírő Tamás Háziorvosi, 

Egészségügyi  Bt. által 2012. szeptember 12. napján kötött, határozatlan időre szóló háziorvosi 

feladat-ellátásra vonatkozó szerződést a megbízott által történő felmondással 2023. június 30. napi 

hatállyal megszünteti.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megszüntető szerződés aláírására, az illetékes 

szervek, a „Koppány-völgye KEK” Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft., a társult 

önkormányzat tájékoztatására, az illetékes hatóságok előtt a szükséges eljárásokban az 

Önkormányzat képviseletére.  

 

Felelős:    Knopf Antal  polgármester 

Határidő: 2023. 06. 30. (szerződés megszüntetésének aláírása, illetékes hatóságok (OKFŐ, 

NEAK), a társult önkormányzat és a „Koppány-völgye KEK” Egészségügyi Szolgáltató 

Nonprofit Kft. tájékoztatása) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

6.) Javaslat temetőgondnok foglalkoztatására, valamint a 151/2022. (XI.21.) számú határozat 

módosítására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ismerteti a határozati javaslatot. Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy ez a Kovács Józsefre vonatkozik-e.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Jelenleg igen, itt nincs nevesítve. Amennyiben ha a Kovács József vállalja, akkor természetesen. Az 

ő munkaköre lesz. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy ez mind a két temetőre vonatkozik vagy csak az egyikre. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ez majd a munkaköri leírásában szerepelni fog. 

 

Horváth János képviselő: 

Ha majd a munkaköri leírását csinálják, akkor figyeljenek arra, hogy Tabon volt rá példa, hogy a 

temetőgondnokot vették elő, vagy a szolgáltatót, mikor a sírokra ráborult a fa stb. Nem szeretné, 

hogy ha a temetőgondnoknak ilyen problémája lenne. Kéri, hogy vegyék majd bele a munkaköri 

leírásába, hogy jelzési kötelezettsége legyen a munkáltató felé és a munkáltatónak pedig 

kötelessége legyen megcsinálni. Ne legyen a temetőgondnoknak kára, hogy ha véletlenül egy fa 

ráesik a sírra. Ez a feladat felelősséggel jár. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Tabon az önkormányzat szerződést kötött egy céggel, minden fajta tevékenységre, ami a temető 

fenntartásával és gondozásával kapcsolatos. Ebben az esetben a munkáltatói jogkört gyakorló 

Bábonymegyer Község Önkormányzata. A temető az önkormányzat tulajdona. A temetőgondnok 

csak ezt a feladatot fogja ellátni. Ő nem fog felelni a károkért, hanem az önkormányzat. Neki az a 

feladata, hogy ha valami olyasmit lát, amiből később gond lehet, azt jeleznie kell a munkáltatója 

felé. Ez az összes szerződésben benne van. Ő csak ezért tartozik felelősséggel. Ha elmulasztja a 

jelentési kötelezettségét, akkor az ő kártérítési felelőssége is fölmerülhet. De ezt vizsgálni kell, 

automatikusan nincsen, mert ő egy munkavállaló. 
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Horváth János képviselő: 

Megköszöni a tájékoztatást, erre volt kíváncsi. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Az előterjesztésben szerepel, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő temetők rendben tartásáról, 

zöldterület karbantartásáról, takarításról, fűnyírásról, ravatalozó és környékének rendben tartásáról, 

sírok közötti átjárhatóság biztosításáról, síkosság-mentesítési feladatok elvégzéséről; a kapuk-, a 

padok és a hulladéktároló karbantartásáról gondoskodna a temetőgondnok. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő ezt elolvasta, csak a felelősség nem volt tiszta. Ezért gondolta, hogy tisztázzák. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 6. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 8/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a temetőgondnok 

foglalkoztatására, valamint a 151/2022. (XI. 21.) számú határozat módosítására vonatkozó 

javaslatot.  

A képviselő-testület 2023. február 10-től 1 fő temetőgondnokok foglalkoztat. A képviselő-testület  a 

151/2022. (XI. 21.) számú határozatában az „egyéb takarító és kisegítő” munkakört 

„temetőgondnok” munkakörre, a 2023. december 31-ig tartó határozott időt 2023. február 10-től 

határozatlan időre módosítja. A határozat egyebekben változatlan marad.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződés módosításának aláírására.  

 

Felelős: Knop Antal polgármester  

Határidő: 2023. február 9.  

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

7.) Javaslat az általános iskolák 2023/2024-es tanévre vonatkozó felvételi körzeteinek 

véleményezéséről 

     Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy jövőre is lesz-e iskola Bábonymegyeren. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Előre nem tudja megmondani. Sok összetevője van. Elsősorban a gyermeklétszámtól függ, 

másodsorban az infrastruktúra fenntartásától. Függ attól is, hogy lesz-e pedagógus, lesz-e gyermek.  
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Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy mik a kilátások. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Jelen pillanatban működőképes. Törvényeknek megfelelő. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 7. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 9/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat az általános 

iskolák 2023/2024-es tanévre vonatkozó felvételi körzeteinek véleményezéséről szóló előterjesztést 

és az alábbi döntést hozta: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata illetékességi területén a Siófoki Tankerületi Központ által 

megküldött 2023/2024-es tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzethatárok tervezetével 

egyetért.  

Felelős:     Knopf Antal polgármester (határozat közlése) 

                  Szemesi Eszter ügyintéző 

Határidő: 2023. február 15. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

8.) Javaslat a 2023. évi szolgáltatási terv elfogadására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ismerteti az előterjesztést és módosító indítványt kezdeményez. Ne csak a 8658 Bábonymegyer, 

Rudnay Gy. u. 25. szám alatti közösség tér működését vegyék be a tervbe, hanem a faluházat is a 

8658 Bábonymegyer, Dózsa Gy. utca 36. számú közösség tér működését is. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy ennek mi az oka. El kell végig mondani, mert nem volt informális testületi ülés, 

ahol megbeszélhették volna.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Horváth János képviselő úrnak is van előterjesztése. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő most nem olvasta. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Horváth János képviselő kérdésére válaszul elmondja, hogy ebben csak a 8658 Bábonymegyer, 

Rudnay Gy. u. 25. szám alatti közösség tér szerepel, de a közösségi rendezvények zömét a 8658 

Bábonymegyer, Dózsa Gy. u. 36. számú épületben kultúrház, faluházban tartják.  
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Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy ezért ők kapnak pénzt. Beszéljenek őszintén. Mi az oka neki. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Jogszabály írja elő, hogy minden önkormányzatnak évente szolgáltatási tervet kell készíteni. Abban 

az adott évben, milyen kulturális dolgokat bonyolít le. Fel van sorolva, hogy az önkormányzat 

milyen rendezvényeket tart. A közösségi- és társadalmi részvétel fejlesztés címén hét rendezvényt 

soroltak fel a mellékletben. Ezáltal eleget tesznek a jogszabályi előírásnak. Ez ellen nem lehet 

tiltakozni, mert kötelező. Polgármester úr azt gondolta, hogy ne csak a 8658 Bábonymegyer, 

Rudnay Gy. u. 25. számú épület legyen bevonva ebben, hanem a 8658 Bábonymegyer, Dózsa Gy. 

u. 36. számú épület is, mert azt is használják. Ezért kérte, hogy az előterjesztés kiegészítésre 

kerüljön ezzel a címmel. A működtetéshez állami támogatást kapnak, elszámolási kötelezettséggel 

tartoznak, lakosság arányosan, adóerő-képesség arányosan. A rendezvényszervezőt, akit kötelező 

alkalmazni, őt ebből az állami normatívából ki lehet majd fizetni. Ami marad, abból fog 

gazdálkodni a település. 

 

Horváth János képviselő: 

Megköszöni Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszony kiegészítését. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. Szavazásra bocsátja módosító javaslatának 

elfogadását az általa javasoltak szerint.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 10/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal a módosító 

javaslattal, hogy a 2023. évi szolgáltatási tervbe a 8658 Bábonymegyer, Dózsa Gy. u. 36. szám alatt 

lévő kultúrház is bekerüljön. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szavazásra bocsátja a 8. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati 

javaslat elfogadását az elfogadott módosítás szerint. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a javaslat a 2023.évi 

szolgáltatási terv elfogadásáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:  

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi szolgáltatási tervet az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja; kiegészítve a 8658 Bábonymegyer, Dózsa 

Gy. u. 36. számú kultúrház épületével.  

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester, Szemesi Eszter ügyintéző 

Határidő: 2023.03.01 
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(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

9.) Javaslat a „Bábonymegyer Község csapadékvíz okozta károk helyreállítása című 

projekthez kapcsolódó” kivitelező kiválasztása és megbízási szerződés megkötésére 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Kettő utcáról beszélnek a Haladás- és a Hunyadi utcáról. Az előterjesztésben van átereszek 

kitisztítása is, de az árajánlatban nincs. Azt javasolja, hogy mielőtt szerződést kötnek beszéljék át. 

Számtalanszor jelezték a polgármester úr felé. Ha probléma volt, semmi választ nem kaptak rá. 

Ettől az évtől kezdve ennek vessenek véget, beszélje át a képviselő-testület a kivitelezővel és úgy 

kössék meg a szerződést, hogy mit vállal. A végén az van, hogy erre nem jutott pénz, késő áll neki, 

inflálódott a forint, elszaladtak az árak. Beszéljék meg és úgy állapodjanak meg. Szeretné, hogy ha 

ez így lenne.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Annyi kiegészítést fűz hozzá, hogy nem ismeri, hogy mire kérte az önkormányzat az árajánlatot. Ha 

abban az volt, amire ez a három cég adott ajánlatot, akkor plusz dolgot már nem lehet kérni. Az 

ajánlatkérésben nagyon pontosan meg kell határozni, hogy mit szeretnének, hogy elkészítsenek. 

Ettől később nem lehet elállni. A kollégák megvizsgálták a beérkezett árajánlatokat és nagy 

valószínűséggel a beérkezett árajánlatoknál mindegyik megfelelt a kiírásban foglaltakkal, mert 

akkor azt mondták volna, hogy nem felel meg és nem is szerepelhetne a listában. Ez a három cég 

arra adott ajánlatot, amire az önkormányzat kérte.  

 

Horváth János képviselő: 

Neki azzal van problémája, hogy az átereszek tisztítására is kértek árajánlatot. Nincs benne csak a 

rézsű, a föld elszállítás meg az ároktisztítás. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Horváth János képviselőnek felolvassa az előterjesztést. 

 

Horváth János képviselő: 

Ez stimmel, ezzel egyet is ért. De az árajánlatokban az átereszek tisztítása nincs benne, csak a 

földelhordás és az ároktisztítás. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Az árajánlatban szerepel az átereszek tisztítása. 

 

Horváth János képviselő: 

Jó, csak nehogy az legyen, hogy a helyi lakóknak kötelező az előttük lévő átereszt kitisztítani, mert 

eddig így ment. Egyedül a Szent István utca kivétel. Nem szeretné ha ez így lenne. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 9. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 
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A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 12/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Javaslat a 

„Bábonymegyer Község csapadékvíz okozta károk helyreállítása című projekthez kapcsolódó” 

kivitelező kiválasztása és megbízási szerződés megkötésétől szóló előterjesztést, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Ökobau Kft. (8600 Siófok, Vak 

Bottyán u. 38. adószám: 10490086-2-14, ügyvezető Mayer Viktor, tel.: +3630/2095377), 

„Bábonymegyer Község csapadékvíz okozta károk helyreállítása című projekthez kapcsolódó”  

bruttó: 4.000.322 Ft árajánlatát elfogadja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő testülete a kivitelezéshez szükséges bruttó 

398.322,- Ft összegű önerőt a 2023-es költségvetés terhére biztosítja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

kivitelezői szerződés előkészítésére, aláírására. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

       Szipli Tímea ügyintéző 

Határidő: értelem szerűen, azonnal 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

10.) Javaslat a bábonymegyeri lőtér biztosítására a Somogy Megyei Rendőr-főkapitányság 

részére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Elmondja, hogy a Somogy Megyei Rendőr-főkapitányság részére a lőteret minden évben biztosítani 

szokták. Eddig 15 napot szoktak kérni, most 6 napot kérnek. Azt javasolja, hogy a rendőrség 

munkájához annyiban járuljanak hozzá, hogy erre a 6 napra a lőteret ingyenesen bocsájtsák a 

részükre. Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Tavaly 30.000,- Ft-ért adták bérbe. A leiratban az előző évekhez hasonlóan ingyen és bérmentve 

kapták meg. Megkérdezi, hogy ez a tavalyi évben el lett engedve, mert erről a testület nem tud. A 

testület hozott erről egy határozatot, hogy 30.000,- Ft-ért adják bérbe. Megkérdezi, hogy akkor mi 

történt, meg lett változtatva a tudtuk nélkül. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Válaszolva Horváth János képviselő kérdésére, elmondja, hogy az elmúlt évben 15 napot kértek, 

ebben az évben csak 6 napot kérnek lőgyakorlatra. A jelenlegi körülmények miatt ennyivel 

támogathatnák a rendőrség munkáját. 

 

Horváth János képviselő: 

Neki csak az a kérdése, hogy tavaly ingyen adták oda. 
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Knopf Antal polgármester: 

Nem, a tavalyi évben nem ingyen adták oda. 

 

Horváth János képviselő: 

Úgy gondolja, hogy ezért pénzt kellene kérni, mert ebből is lehetne hasznuk. Így is minden meg lett 

kurtítva az önkormányzatnak. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy mennyi összegre gondolt. 

 

Horváth János képviselő: 

Maradjon ugyanannyi. 15.000,- Ft-ot javasol a lőtér használatáért. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szavazásra bocsátja Horváth János képviselő módosító javaslatának elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 1 igen és 3 nem szavazattal nem szavazta meg.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 10. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 13/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a bábonymegyeri lőtér 

Somogy Megyei Rendőr-főkapitányság részére történő biztosításáról szóló javaslatot és az alábbi 

döntést hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az elmúlt évekhez hasonlóan 

biztosítja a Somogy Megyei Rendőr-főkapitányság részére a 046/3. helyrajzi számú, 

„kivett lőtér” művelési ágú, 15000 m
2
 területű ingatlan használatát, a Somogy Megyei Rendőr-

főkapitányság éves lőgyakorlatának megtartása céljából, térítésmentesen a 2023. évben az alábbi 

időpontokban: 

 

2023.március 14-16. között 

2023. október 24-26. között 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert 

bérleti szerződés aláírására. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a 

döntésről a lőteret üzemeltető MTTSZ Lövész-Íjász Sport Egyesület vezetőjét értesítse. 

 

Felelős: Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2023. március 1. 

 



16 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

11.) Javaslat fakitermelés üzemtervének elfogadására, megbízási szerződés aláírására 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felolvassa az előterjesztést és megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Ez egy tűzoltás, ami itt folyik. A Bábonymegyeri Polgárőr Egyesülettel kimentek az erdőket 

megnézni, hogy hol, mennyi fa lett kivágva, hogy tud-e róla az önkormányzat. Hatalmas 

mennyiségű fa van az előző termeléstől feljebb, bal oldalon kivágva. Erről a képviselő-testület nem 

tudott. Ott másfél millió Ft értékben lett fa kivágva. Testületi döntés nélkül nem lehet ilyen munkát 

végezni. Megkérdezi, akkor hogyan történt ez. Megtették a bejelentést a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivatal felé, majd a 112 felé és a helyi- valamint a megyei rendőrkapitányság felé 

is. Úgy látja, hogy gyorsan elkészült ez a papír, hogy ne legyen itt probléma. Nem így működik ez a 

dolog. Lehet vele szerződést kötni, de még az előzőt sem zárták le. Arról sem kaptak információt, 

hogy mennyi fa érkezett be, mikor és hogyan lett beszállítva. Problémák voltak az előzőben a 

termeléssel, a vastag fák eltűntek. Nem érti, hogy miért kell így csinálni. Ez a falu közös vagyona. 

Ha valami probléma van, akkor beszéljék meg. Látja mindenki, mennek arra az autók, figyelik az 

emberek. Amikor odaérnek látják, hogy átvannak verve és most kössenek egy új szerződést. Miért 

nem beszélik meg. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy rövidebben beszéljen. 

 

Horváth János képviselő: 

Az igazságot sajnos hosszan kell elmondani. Probléma van, ez így nem jó, javasolja, hogy beszéljék 

át. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi Horváth János képviselő, hogy akkor mi a kérdése. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy miért kellett ezt most gyorsan megcsinálni. Miért indította el, milyen jogon 

vágták ki a fát. Nem tudott róla a testület. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A 044/3 helyrajzi számú lőtér melletti erdőrészt Hergovics Ernő vállalkozóval tisztítatták ki, Papp 

Árpád megbízott erdész felügyeletével. Ez a gyérítés, mivel fiatal az akácos, így 1 m
3
 fa sem jött be. 

Tehát polgármesteri hatáskörben marad. Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy ezt elfogadja-

e. 

 

Horváth János képviselő: 

Részben.  

 

Knopf Antal polgármester: 

200.000,- Ft-ig a polgármesternek saját döntési jogköre van. Természetesen tájékoztatja testületet. 

Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy ezt elfogadja-e. 
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Horváth János képviselő: 

De beszámolási jogának is kellene lennie a polgármesternek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A Bábonymegyer 9/B erdőterület, összes terület 13,61 ha, az érintett terület 0,90 ha. A fakitermelést 

a hatóság engedélyezi. A vállalkozási díj megállapítása a kitermelt famennyiség m
3
 1/3-ad része, 

2/3-ad rész a megrendelő tulajdonát képezi m3-ben. Ez a fakitermelés az erdészeti felügyeletnél be 

van jelentve. Az erdő egy bizonyos része tavaly is ki volt jelölve kötelező gyérítésre, ez egy 

üzemtervezett erdő. Tavalyelőtti évben is Hergovics Ernő végezte. Nem érti Horváth János 

képviselő úr tanácskozását. Most értek el egy szakaszhoz, amiben tényleges mennyiségű fa van, 

mert az elmúlt években ő is tudta, hogy az első évben otthagyták a vékony fákat humusznak, be sem 

került szállításra. De most ebben tényleg van fa mennyiség és ezért kell hozzá testületi döntés, mert 

meghaladja a polgármesteri kompetenciát. Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy a választ 

elfogadja-e. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem, nem fogadja el. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi a képviselő-testület jelenlévő tagjait, hogy elfogadják-e a válaszát. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Igen, elfogadja. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Igen, elfogadja a választ. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy tartsa be a szabályokat és a szót megvonja tőle. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Az előterjesztés tárgya a szerződés megkötése. Az, hogy előtte mi volt és, hogy képviselő úrnak mi 

a problémája az ennek az előterjesztésnek nem a tárgya. Szorítkozzanak a tárgyra és javasolja, hogy 

üljenek le és beszéljék át a dolgot. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem ülnek le beszélgetni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy: „Hát akkor nem vagytok egyenesek!”. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ha Horváth János képviselő úr nem tudja elviselni, hogy megvonja tőle a szót, utána ne beszéljen, 

hagyjon szót másoknak is. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem tudja elviselni, mert ez a falu meglopása. Senki nem szól hozzá, ki akar hozzászólni. 
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Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van még kérdése, hozzászólása. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Részéről minden rendben. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Minden le van írva feketén-fehéren, az anyagban benne van. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 11. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 14/2023. (II.8.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat fakitermelés 

tervezetének elfogadásáról szóló előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a 2023. évi fakitermelési 

üzemtervet.  

A Képviselő-testület a fakitermelés elvégzésével Hergovics Ernő egyéni vállalkozót – 8658 

Bábonymegyer, Dózsa Gy. u. 32. – bízza meg, és jóváhagyja a megbízási szerződést az előterjesztés 

melléklete szerinti tartalommal. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2023. február 15. (a szerződés aláírására) 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

12.) Kérdések, interpellációk 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Horváth János képviselő úrhoz lenne mondanivalója. A képviselő-testület nevében ki kéri 

maguknak, hogy örökké vádaskodik, hogy sumákság folyik, hogy nem egyenes úton jár a 

képviselő-testület, vagy, hogy nem egyenes úton jár el az önkormányzat, nem egyenes a működése 

ezzel mindannyiukat megsérti. Lejárató kampányt folytat a facebook-on, amivel a saját faluját 

járatja le. Nézze meg, hogy a kiírását hányan fogadják el a faluból, minimális. Ezzel magát, a 

képviselő-testületet és az önkormányzatot is lejáratja. Megkérdezi Horváth János képviselőtől, hogy 

hajlandó-e már abbahagyni vagy szeretné még folytatni a lejáratást.  

 

Horváth János képviselő: 

Ha nem tudnak leülni megbeszélni és nincs előtte informális testületi ülés; illetve, ha nem lehet itt a 

Ligeti László képviselő és nem lehet normál időben testületi ülés, hanem munkaidőben csinálják 
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addig nem fejezi be. Addig informálni fogja a lakosságot. Ha ők is kapnak lehetőséget, hogy 

kulturáltan le tudjanak ülni megbeszélni a dolgokat ám legyen, de ha nem akkor sajnos ki kell, hogy 

menjenek ezek a dolgok, amik itt folynak.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Nem fogadja el ezt a választ. Utána fog járni, hogy melyik települések azok, ahol a képviselő-

testület a testületi ülés előtt összeül és akkor több órán át taglalja, hogy elfogadja, vagy nem a 

javaslatot. Mindenki megkapja a testületi ülés anyagát, átrágja magát, elolvassa, felkészül és úgy 

jön ide. Majd elmondja itt a véleményét minden egyes ponttal kapcsolatban, meghallgatják, választ 

adnak. Erre képviselő úr azt csinálja, hogy így-úgy a kivitelező, meg üljenek le megbeszélni. A 

kivitelezőnek van egy minőség ellenőre, ellenőrzik a munkáját. Véleménye szerint jobban értenek 

hozzá, mint képviselő úr, vagy akárki más a testületből. Ez erről szól. 

 

Horváth János képviselő: 

Ez erről szól, hogy a nagy részét lenyúlják. Szólt a kátyúzás véget, de nem csinálták meg. 3 millió 

Ft eltűnt. Szólt, hogy hívják ki a műszaki ellenőrt, de nem jött ki. Átadáskor nem lehetnek ott. Ezek 

problémák, ez a falu vagyona lesz előbb vagy utóbb. Megjegyzi, hogy: „Csináljátok a kültéri 

utat…” 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Válaszolva Horváth János képviselő megjegyzésére nem csináljuk, hanem az önkormányzat csinálja 

az utat pályázat útján. 

 

Horváth János képviselő: 

Igen és arról nem kap egy tervrajzot, hogy megnézhesse. Arról, hogy milyen vastag lesz alatta a kő, 

a zúzalék.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy ő tudja, hogy milyen vastagnak kell lennie a kőnek, 

zúzaléknak az út alatt. Le van írva, a műszaki ellenőr odamegy és a kivitelezőnek kötelessége 

megcsinálni. 

 

Horváth János képviselő: 

Semmi probléma. Csak azt látja, hogy a kivitelező részéről mindig az van mondva, hogy eddig telt. 

Így volt a Dózsa Gy. utca 2. szakasza is. Két szakaszba volt tervezve, utána elfelezték és az lett 

mondva, hogy meg lesz csinálva a híd is. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Kikéri magának a sértegetést, ez élesbe megy és ezt ő most kimondta, ő ezzel vádolja, mindenki 

nevében kikéri magának.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy most ő is megvonja a szót Tengler Zoltánné alpolgármester asszonytól. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Aljas egy ember, aki most felajánlja a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületének, hogy készített 

részükre egy cserépkályhát társadalmi munkában, de a tavalyi évben az ő társadalmi munkája 

belekerült az önkormányzatnak majdnem 200.000,- Ft-ba. 

 

Horváth János képviselő: 

Hát az csak 170.000,- Ft volt. Nem neki, hanem másoknak. 
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Tengler Zoltánné alpolgármester: 

De ő társadalmi munkában ígérte. 

 

Horváth János képviselő: 

Egy évig vártak, hogy megcsinálhassák.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Elnézést kér Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonytól, de ő most már befejezte. 

 

Horváth János képviselő: 

Fejezze is be. Ő is megsértve érzi magát. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Csatlakozik Tengler Zoltánné alpolgármester asszonyhoz. A társadalmi munkára 170.000,- Ft-os 

számlát nyújtottak be, amit kifizettek.  

 

Horváth János képviselő: 

Ő nyújtotta be. A vállalkozó nyújtotta be, aki megcsinálta. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megegyeztek abban, hogy társadalmi munkában fog történni a munka. 

 

Horváth János képviselő: 

Egy évig nem volt engedélyezve és utána már nem társadalmi munka volt. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Képviselő úrnak jogában áll odamenni a vállalkozóhoz és megkérdezni. Minden kész munkában 

könnyen lehet hibát találni. Visszautasítja a rágalmakat. Azt is visszautasítja, amit a facebook-on 

művel. Azt, hogy a polgármester 170.000,- Ft-ért védeti magát őrző-védővel. Megkéri Horváth 

János képviselő urat, hogy ezt vonja vissza. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem vonja vissza, mert ez így volt, hogy 170.000,- Ft-ba került az önkormányzatnak a falunapi 

őrző-védő cégnek a kifizetése. 

 

Knopf Antal polgármester: 

De képviselő úr nem ezt írta, hanem, hogy a polgármester védeti magát ennyi pénzért. Megvonja a 

szót Horváth János képviselőtől. Amennyiben, ha nem tudja a szabályokat betartani, akkor 

felszólítja, hogy mondjon le képviselői mandátumáról. 

 

Horváth János képviselő: 

Dehogy mond le, azt felejtse el.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Felszólítja Horváth János képviselőt, hogy tartsa be a szabályokat, példát kellene mutatnia. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő példát mutat. Nem ő módosítja most ezt a fakitermelést. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 



21 

 

Megköszöni a jelenlévőknek a részvételt és a hozzászólásokat. Megkérdezi, hogy más kérdés, 

interpelláció még van-e. 

 

Több napirendi pont, kérdés, interpelláció nem lévén, a polgármester megköszöni a részvételt, a 

nyílt ülést bezárja és zárt ülést rendel el. 

 

 

    Kmft. 

 

 

 

              Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit Knopf Antal 

                                jegyző polgármester 

 


